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Kristiansund Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 9/2024 - Styremøte

Sted: Freikollen, KSU kommune

Dato: 24. oktober 2024, 19:00

Deltakere: Henning Meese (styrets leder), Tron Ivar Kjønnø (styrets nestleder), Britt Engvig Hjelle
(styremedlem), Erik Rognskaug (styremedlem), Linda Myrset Dønnem (styremedlem), Marius
Ringstad (observatør), Per Inge Storvik (observatør) og Marianne Misund

Deltok ikke: Daniel Jose Haavin (styremedlem) og Ståle Bårdset (styremedlem)

Møteleder: Henning Meese

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Presentasjon og orientering ny KIR ressurs

Det er første styremøte for Marianne som skal være en administrativ resurs for Idrettsrådet. Hun presenterte seg
kort og fortalte litt om oppstarten. Det har vært møte mellom styreleder og ansatt med gjennomgang av
prioriterte oppgaver og hva som naturlig bør ligge til jobben. Tittel ikke avklart, og heller ikke veldig viktig. Et
utgangspunkt for" Arbeidsoppgaver for fellesressurs" ligger vedlagt. 

2. Saker fra kommunen

Høringsuttalelse fra idrettsrådet vedr handlingsplanen/rullering må være klar til 06.11.2024. Britt har gått
gjennom  spillemiddelsøknadene på vegne av kommunen. Det bemerkes at det bør foreligge en bedre
oppfølging av klubbene og søknadsprosessen, for å sikre at klubbene får nødvendig hjelp og at søknadene
kommer inn.
Følgende uttalelse oversendes kommunen: 

Ang. kommunens forslag til Handlingsplan og spillemiddelprioritering 

Idrettsrådet (KIR) har blitt forelagt kommunens innstilling til Handlingsplan 2025 til 2028 og forslag til

spillemiddelprioriteringer 2025. 

KIR tar begge til orientering og har ellers intet å tilføye.

3. Forberedelse til møte med ordfører/kommunedirektør

Per Inge avklarer endelig dato for møtet. Følgende punkter er relevante til dette møtet: 

1. Atlanten - her må det settes i gang med et forprosjekt for kartlegging av nødvendig utbedring 
2. Nivå på kulturmidler
3. Kommunal garanti for låneopptak i klubbregi
4. Halleie
5. Engabanen

4. Braatthallen: Orientering om den økonomiske situasjonen

Braatthallen i "fritt fall". Store økonomiske problemer. Daglig leder har tidligere trukket seg. Ny daglig leder i 60%
ansatt nå. Både kommune, fylkeskommune og idrettskretsen vil som eier være direkte involvert dersom det ikke
tas grep. Idrettsrådet etterlyser informasjon om faktisk status. Det ligger til saken at det også er mange spørsmål
rundt andre anlegg som kommunen er involvert i. Legges frem til neste styremøte.
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5. Mulig reetablering av kontantkasse-ordningen

Kommunen ser på mulighet for reetablering av opplevelseskortet i Kristiansund. Her kom også kontantkasse-

ordningen opp til diskusjon. Det er idrettsrådets oppfatning at slike ordninger må være så enkelt som mulig for

idrettslagene og ikke genere ansvar og oppgaver utover det som er hensiktsmessig for frivilligheten. 

6. Fullmakter til ny adm. ressurs

Styret vedtar enstemmig at det skal gis fullmakt til banktjenester, altinn og andre tjenester som er relevant. Dette
skal være i tråd med Idrettsrådets retningslinjer for signering slik at det alltid er minimum to som godkjenner på
vege av KIR (signatur definert i Brønnøysund).

* * * * *
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